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NlUYaUande: Hanna HXgoVVon, Emilia S|UengnUd, A[elia NilVVon, Anna WeVWbeUg, Ale[andeU Ekl|Z, Adam 
BUXnell, PhiliS Lindblad, Ilona KU|ll Sn YlgnaU nW LiVa Ahle, MaWilda ZackUiVVon  

InWe nlUYaUande: Cecilia IYaUVVon 

PlaWV och Wid: Ke\-hXVeW + ]oom 

f 1 M�5E5S �PPNANDEɫ

M²tets ordf²rande Hanna Hugosson f²rklarade m²tet ²ppnat.ɪ

f 1.1 7AL A7 57� J6S5ERAREɫ

Till att justera protokollet valdes Anna Westberg och Emilia S²rengård.ɪ

f 1.2 FAS5S5�LLANDE A7 DAGORDNINGENɫ

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.ɪ

f 1.3 G ENOMG�NG A7 5IDIGARE M�5ESPRO5OKOLLɫ

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna skulle gjort sedan senaste m²tet.ɪɪ

f 2 BORDE5 R6N5ɪ

f 2.1 ORDF�RANDEɫ

Rutinarbete. Varit på m²te med StuFF och KogVet-forum. Varit i kontakt med valberedningen.ɪ 

f 2.2 KASS�Rɫ

Rutinarbete.ɪ 

f 2.3 INFORMA5�Rɫɫ

Hemsida, bilder, månadsmail - bra respons 

f 2.5 AMOɫ

Presenterat sig f²r ettorna. H²ll presentation om hur man ska bete sig på LiU gällande sexuellaɪ
trakasserier. Varit på SSG m²te med IDA om hur studenter upplever distansläget. Lyfte attɪ
studenter skulle uppskatta mer på Campus. Alex (MANA) hjälpte med en ny klagolåda påɪ
hemsidan.ɪɪ

f 2.6 MANAɫ

Fortsatt arbete på ovvarna och sektionsryggsäckar. Garanti-ärenden direkt med f²retaget.ɪ
Helsvart genomr²stad.ɪ 

f 2.7 M:SAɫ

Ska boka Kick-off på måndag (kick-off är 8/10). Ska på m²te om sektionsrummet.ɪ 

ɪ

ɪ



f 2.8 6Bɫ

Var med på KogVet-forumet. H²rt olika om hur studiebelastningen fungerar f²r ettan iɪ
programmeringen, ska maila och h²ra hur det går. B²rjat med kursutvärderingar, finns en hel delɪ
släpande som ska upp på hemsidan. Presenterat sig f²r ettan - klassrepresentaenter.ɪɪ

f 2.9 M�S5ERICHEFɫ

Ovveinvigning och arbetar med flygplanssittning 2.0. M²ten om Flashback.ɪɪ

f 2.10 65RIKRESANS7ARIGɫɫ

Meddelat holländarna om vår ställning till att åka i februari. Vi säger att vi får avvakta eftersomɪ
det är en osäker tid och att vi inte kan ta ett beslut om detta nu. Mailat HG om Musikhjälpen.ɪɪ

f 2.11 AL6MNIANS7ARIGɫ

Inte närvarande.ɪ 

f 3 FILM 5ILL 7ALBEREDNINGENɪ

Styrelsen ska hjälpa valberedning med film. Valberednings arbete är igång. Valpub 19-23ɪ
oktober. Film ska ut innan det.ɪɪ

f 4 S5A56S P� PLANEN MED HGɪ

Matilda kontaktat HG. Ska kolla m²jlighet f²r vecka 50.ɪɪ

f 5 BEERPONG 56RNERINGɪ

Mail från f²retag om beerpong diskuterades tillsammans med Ilona (inhoppare f²r Lisa) iɪ
Kognitivet.ɪ 

f 6 �7RIGA FR�GORɪ

S6-PROJEK5 DEADLINE 29/10ɫ

Vi ska skriva ihop och lämna in vår idé.ɪɪ

65L�MNING A7 O77ARɫ

Ska ske i sektionsrummet. MANA meddelar datum.ɪɪ

MEDLEMSKOR5 SNABBGROSS E55ANɫ

Beslut tas att ettan får låna medlemskort (f²rtydligande: inte samma sak som betalkort) tillɪ
snabbgross.ɪɪ

f 7 N�S5A M�5Eɪ

Nästa styrelsem²te är torsdagen 8/10 klockan 10.15 - 12.15 preliminärt i sektionsrummet.ɪɪ

f 8 BORDE5 R6N5ɪ

f 8.1 ORDF�RANDEɫ

Prata med Stimulus om f²retagsssamarbetet. Film, SU-projekt Rutinarbete.ɪ 



f  8.2 KASS�Rɫ

Rutinarbete.ɪ 

f 8.3 INFORMA5�Rɫɫ

Rutinarbete, presentation av styrelsen.ɪ  

f 8.5 AMOɫ

AMO-utbildning, AMO-råd.ɪ 

f 8.6 MANAɫ

Ovvar ut, ryggsäckar in.ɪ 

f 8.7 M:SAɫ

Rutinarbete.ɪ 

f 8.8 6Bɫ

Kursutvärderingen. UB-m²ten.ɪ 

f 8.9 M�S5ERICHEFɫ

Påb²rja pepp inf²r h²stm²tet. Ovveinvigning.ɪ 

f 8.10 65RIKRESANS7ARIGɫ

Musikhjälpen + HGɪ

f 8.11 AL6MNIANS7ARIGɫ

Inte här.ɪ 

f 9 M�5E5S A7SL65ANDEɫ

M²tets ordf²rande Hanna Hugosson f²rklarade m²tet avslutat.ɪ

ɪ
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Sekreterare: Axelia Nilsson Ordf²rande: Hanna Hugossonɪ 
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Justerare: Anna Westberg Justerare: Emilia S²rengårdɪ
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